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הוועדות:לחבריהוקרהאירוע.1

-          אריאל והדס רוצים לערוך ערב הוקרה לכל חברי הוועדות לקראת ט"ו בשבט.
-          באירוע נשלב פעילות של חשיבה, עבודה על הקשר בין הוועדות השונות.

-          עינת והדס מעדכנות  בימים אלו את הרשימות של חברי הוועדות.
-          יעקב – ממליץ לפרסם לקהילה את הפעילויות השונות של חברי הוועדה.

:החלטות/מסקנות
-           בשלב זה המפגש יהיה רק בין חברי הוועדות ובהמשך נחשוב על מפגש עם חברי הקהילה.

-          הדס ואריאל יחשבו על התוכן למפגש – אם יש רעיונות אפשר להציג בפניהם.
-          יורכב צוות תכנון וביצוע (קובי איבלמן מתנדב).

ובנקים:חברותמוללעינתאישורים.2

:023859689ת.זניסיםלעינתמאשרהמנהלהוועד-
-          הרשאת חתימה מול חברת בזק – בכל הקשור לשינויים, הזמנות טכנאים, בירור

חשבונות.
-          הרשאות צפייה בחשבון הבנק ביו בנק.

צפייה והפקדת שקים בלבד.-          אישור  לשימוש באפליקציה לחשבון יו בנק עם הרשאת

החדש:האתר.3

אריאל מעדכן שכל נושא האינטרנט בבית הכנסת עובר שינוי – יתווסף קו אינטרנטי נוסף על מנת לאפשר לקהילה
.ZOOMב-לשדר

דוד ג'יבלי עדכן על מה שסוכם בישיבה בעניין האתר החדש , ערכנו מיפוי של כל הצרכים של הקהילה/המשרד
באתר, ערכנו השוואה עם אתרים של קהילות שונות .

ברגע שיהיה אישור תקציב ,נוכל לאפיין את האתר בצורה מפורטת יותר.
₪.15,000-30,000ביןנעעלויותשלגודלסדר



נקודות ששמנו עליהן דגש הן:
שהאתר יהיה נוח  ונגיש לתחזוקה.

ימונו בעלי תפקידים שתהיה להם גישה לעדכון בהתאם לתחום בו הם מטפלים.

החלטות/מסקנות:
-          אריאל יבקש מיוני לדבר עם וורן ולהודות לו על עבודתו בשם הקהילה.

-          המטרה היא שהאתר יהיה מוכן לפני החגים.
-          להמשיך לחפש תורמים למטרה זו.

(כ"א):אנושמשאביועדתהקמת.4

מרק מעדכן שבעבר הייתה לנו ועדה כזו, ועכשיו שיש עובדים התעורר צורך בהקמת הוועדה מחדש.
הוועדה תטפל בכל הכרוך בעובדי הקהילה , הכנת תיאורי תפקיד, דאגה לרווחת העובדים, קביעת מדיניות וניהול

עובדי הקהילה.
שמות מוצעים : חיים זלוטוגרסקי, האווי ווליק, דני גמולקה, נעמי שטאל, ניל פרלמן, עמרם חסון.

הביתאב–עבודהדיווח.5

מרק פירט את התפקידים של עדי. התפקיד של עדי התרחב לנושא השכרת הבניין לאירועים עם ההודעה של
מרים על עזיבה, כיום עדי מטפל בכל הכרוך לתחזוקת הבניין והאירועים.

.2023לשנתתקציבהוכןמספיק.לאעדייןאךהאירועיםבמספרעלייהשלתחושהיש
ביום שישי תתקיים פגישה עם עדי לחידוש חוזה בה יובהרו לו נקודות לשיפור בנושא הזמינות שלו, יחסי אנוש

ושיפור והגברת המכירות של האירועים.

החלטות/מסקנות:
-          תיעשה פעילות לשיווק יזום לפנות לקהילות באזור ולהציע להם להגיע לראות את

הבניין.
-          בסוף תשפ"ג נבחן שוב את המספרים ונעשה חשיבה נוספת בעניין.

-          ועדת כ"א שתקום תיפגש פעם בחצי שנה עם עדי לבחון את העבודה שלו ולחשוב על
דרכים לשיפור.

-          מרק יעביר את מחירון האירועים בין חברי הוועד ונדון על כך בישיבת הוועד הבאה.

רוחנית:מנהיגות.6

איתן כאדן ועליזה מוס רבינוביץ לקחו על עצמם את תפקיד ההנהגה הרוחנית.
עליזה, איתן והדס יצאו לריטריט של מכון הדר שבו התקבלו בכבוד כנציגי הקהילה שרבים שם ראו כחלוצה.

הפעילות הבין-דורית שהייתה בחנוכה הייתה אחת מהפעילויות של ההנהגה הרוחנית.
הם נפגשו עם רפי ונטלי לדיון על פעילות הילדים והנוער והתחילו לקחת חלק בארגון מנייני אבל ובסידור דברי

ההלכה של ליל שבת.
מתוכנן שבת עיון עם ההנהגה הרוחנית.

כמו כן, הם תיאמו פגישה עם לורי מוועדת קשר על מנת לראות איפה ניתן לעזור.
הם עובדים בשלושת המישורים של תורה, עבודה וגמילות חסדים.



נעבוד גם על שיתופי פעולה עם הקהילות בסביבה. אם יש לחברי הוועד רעיונות נשמח לשמוע.

:2023תקציב.7

₪.82,800בכ-2023ל-הצפויהגירעוןאתהעריךיעקבהכספים.ועדתשלאישורעדייןעברלאהתקציב
להזכאיםשהםההנחהאתמימשולא70ה-גילאתשעברוהחבריםשרובניכרחברדמיתשלומיעלבהסתכלות

optכ-אותולהשאירממליץוהוא in.
ההוצאות שלנו עלו וזה משאיר אותנו במצב של גרעון בעיקר בגלל הוצאות כ"א עליהם דיברנו.

מרק מציין שהקהילה צריכה לקיים פעילויות שוטפות לגיוס תרומות.
לעבוד בשני מישורים : גיוס תרומות ייעודי – צריך לדעת למה בדיוק מגייסים את הכספים

וגיוס תרומות כללי – אם זה לפעילויות שוטפות צריך לפנות לחברים בקהילה שיפעלו למען גיוס כספים.
אריאל והדס  יפנו ללורי ויבדקו  אם היא מוכנה לרכז את הנושא.

החלטות/מסקנות:
-          צריך לעשות חשיבה איך לבצע גיוס כספים כללי (גיוס ייעודי/גיוס כללי).

-          יתקיים מפגש של ועדת הכספים על מנת לרדת לפרטים – יש להזמין את אריאל
לפגישה ואת לורי.

לתקציביוקדש13.2.23בתאריךהבאהמפגש


